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Oświadczenie skierowane do ministra zdrowia Adama Niedzielskiego 

Panie Ministrze! 

Narasta czwarta fala epidemii. Mamy zmianę organizacyjną w szpitalnictwie, dotyczącą sposobu walki 

z pandemią. I apeluję do Pana Ministra, aby przywrócić trzeci stopień obsługi pacjentów z COVID-19, tzn. 

aby pacjenci, którzy mają być leczeni specjalistycznie, nie w oddziałach covidowych, tylko w oddziałach 

specjalistycznych, np. neurologicznych, kardiologicznych czy chirurgicznych, trafiali do wyznaczonych od-

działów, aby nie wszystkie oddziały szpitalne były obciążone leczeniem pacjentów z COVID-19. Epidemia 

przybrała takie rozmiary, że możemy się spodziewać, że na każdy szpitalny oddział specjalistyczny będą 

trafiać pacjenci z COVID-19. Rozwiązanie, które było stosowane dotychczas, we wcześniejszych falach, było 

prawidłowe. To, że tworzyliśmy np. oddziały udarowe dla pacjentów z COVID-19, pozwalało na to, że 

w innych oddziałach mogliśmy leczyć większą liczbę pacjentów, ponieważ tam albo pacjentów z COVID-19 

nie było, albo byli oni zaraz przekazywani do tych oddziałów trzeciego stopnia. 

Proszę o przywrócenie tego typu rozwiązań lub uzasadnienie, dlaczego takie rozwiązanie w tej fazie epi-

demii nie zostało wprowadzone. 

Wojciech Konieczny 
 


